
Слободан Петровић: Александар Вучић изразио жељу да се сретнемо
петак, 04 октобар 2013 18:45

„Потпредседник Владе Косова“ Слободан Петровић изјавио је, гостујући у емисији
“Договор!?”,  да је подршка Београда веома важна али не и по сваку цену. Брисел, каже,
ради на припреми сусрета са Александром Вучићем и то на иницијативу потпредседника
српске владе.

  

„Тачно је да сам још у новембру прошле године од наших партнера из Брисела односно
из САД-а добио потврду да је први потпредседник владе Србије Александар Вучић на
његову дакле иницијативу изразио жељу да се сретне самном. То сам видео као једну
добру прилику да се заједнички нађе решење како би се што боље и што квалитетније
радило на решавању проблема наших људи који живе овде. 

  

Наравно да сам и тада као и сада био спреман за тај сусрет“, казао је Петровић.  

  

Он је гостујући у емисији казао да је суштина косовског проблема изостанак јасне
политике.Петровић је поновио да је СЛС увек истицала да је важна подршка Београда
али не по сваку цену.

  

„Ја сам са Дачићем имао много неформалних сусрета али када је у питању формална
сарадња увек је долазило до проблема. Није нама циљ да се само видимо са нашим
званичницима него и да поставимо ствари на право место Свака подршка је добродошла
поготову ако долази из Републике Србије али ако та подршка значи да ја слушам само
вас и да сте тако понашам онда мислим да то нема смисла“.

  

Он се слаже са оценом да се многи закони не примењују на прави начин као сто су
Закон о Великој Хочи и Призрену као и Закон о претварању пољопривредног земљиста
у грађевинско. 
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Петровић не замера  бившим члановима његове странке што су иступили из партије од
којих су неки формирали грађанске инцијативе и нови посланички клуб у "Скупштини
Косова".

  

„Сви бивши чланови СЛС-а имали су своје добре стране и било би сулудо и нераално
када би се ја тога одрекао. Странка је живи организам и када се неко осети угроженим
има своје право на даље политичко опредељење. Сигурно је једно да је СЛС једина и
најача политичка партија која окупља косовске Србе“.

  

Говорећи о повратку Срба у градове "потпредседник косовске владе" је рекао да
одговорност није само на СЛС-у већ на свим странама које тај повратак треба да
реализују.

  

 “Године резултата су највећа гаранција свим гласачима за локалне изборе“, поручио је
Петровић.

  

(КиМ Радио)
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